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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu
15. 04. 2021, on-line

zápis provedl: Martin Andrýsek

začátek zasedání: 19:05

Prezidentka Ivana Dvořáková přivítala přítomné delegáty a seznamuje je s navrženým programem,

který byl zaslán do konference parlamentu.

1. Schválení programu zasedání

Program:

1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 5 min.)

3. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)

4. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)

5. Prezentace výročních zpráv klubů za rok 2020 (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 40 min.)

N. Různé (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)

I. Dvořáková zmiňuje problém s konferencemi. Z důvodu, že zápis téměř nikdo nečetl, navrhuje

odložení schválení zápisů na příští Parlament.

J. Rubáš: Žádného odkazu si nevšiml.

V. Bohuněk: Já bych čekal, že to půjde samostatným e-mailem.

J. Rubáš připomíná znění článku 16 stanov, podle kterého by měli být delegáti předsedajícím při

hlasování jednotlivě vyzváni k hlasování, což se na minulém parlamentu nedělo a přineslo to

zbytečné komplikace.

L. Procházková oznamuje, že si to jde najít.
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M. Andrýsek nevidí problém ve vyzývání.

D. Bureš nemá problém ani s jednou variantou.

J. Rubáš zmiňuje, že na minulém parlamentu, kde se nevyzývalo, s tím problém vznikl.

I. Dvořákova nevidí problém ani v jedné variantě, děkuje J. Rubášovi za upozornění, nadále

budeme delegáty vyzývat.

M. Andrýsek zasílá navržené usnesení do chatu.

Usnesení: 2021-04-01

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do

konference Parlamentu 15. 4. 2021.“

OHP: 12; 11:0:1 → Usnesení přijato

2. Info z AS ČVUT

J. Svoboda: Na minulém zasedání se projednávaly změny jednacích řádů FJFI a FBMI. Rektor mluvil

o možném otevření univerzity, což potom díky dalšímu vývoji nařízení vlády bylo irelevantní.

3. Info z klubů

Silicon Hill: Příští úterý bude AVC.SH natáčet vystoupení orchestru VŠCHT na Lesamáj, příprava

SHOW v plném proudu, bude online. K SHOW probíhala i online soutěž. HR zapojení lidí v této

době – vědomostní soutěž pro aktivní. PR předměty ukryté na kolejích na Velikonoční pondělí.

RedBull Wings for Life – soutěž proti Podolí o lednici Redbullu na rok.

Pod-O-Lee: Předělávání místností, hudebny – nové odhlučnění OSB, molitany. Herní místnost

dodělána. Proběhne RedBull Wings for Life.

Sincoolka: Trošku spinká, dala se dokupy multimediálka – nový reciever a subwoofery, zapojení

nové várky switchu z Bubnu (projekt výměny switchu skoro u konce).
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FK BION: Nové představenstvo, blýská se na lepší časy, řeší se posty, co je potřeba zvládnout.

AVC ČVUT: Stream koncertu z paláce Akropolis “Vyhráváme”, stále nemáme výročku,

omlouváme se. FIT party v sobotu, v neděli opera z Betlémské kaple. Klub 007 – koncerty.

Streamování NežFaleš.

eFDrive: Přestěhování společenské místnosti klubu, nové prostory si klub pochvaluje.

Engineers Prague: Celá liga byla darovat krev. Liga byla ukončena pro tuto sezonu. Příprava na

další sezonu – hledání sponzorů. Svitla naděje, že by se dalo trénovat.

FIT++: Vstáváme s FIT++ na Discordu. Proběhla debata na představenstvu o tom zda přecházet

nebo nepřecházet na Discord. Odehrála se velikonoční šifrovačka sEGGfault, pořádaná prváky.

V sobotu bude FIT party na Discordu - koncert kapel Jet Lag a Foggy Dude ve spolupráci s AVC

ČVUT, hry, streamování, FIT pivo.

ISC: Byla velikonoční akce pro zahraňáky skrze KAHOOT. Zahraňáci se dozvěděli co se který den

děje. Co se dělá na modré pondělí, žluté úterý, zelený čtvrtek apod… Mezi zahraňáky se

rozhořela každoroční debata o tom zda je pomlázka barbarská tradice či nikoliv Proběhl také

culture evening – Mexiko, Bulharsko, Finsko. Na Apríla si přichystali vtípek o pohlcení

Masařky… Neporadili se ani s Masařkou, byl to povedený apríl.

Klub Čajovna: Pořád zavření, pořád probíhá rekonstrukce, účast na UNITu od BESTu a na

Lesamáji.

+/-FEL: My se nenudíme. Většina aktivit je směřována na Discord – pivko, posezení s hrami.

Cestování po ČR a vypustí se 3D lvíčci, trackuje to polohu, bude sloužit k závěrečným pracím.

Chystá se nový felácký časopis. Fakulta podporuje FEL Discord.

STOH: Zavřeno, nic se neděje.

4. Info z Centrály

I. Dvořáková: Výroční zprávy se snažíme získávat. 3 kluby nereagovaly vůbec. Na příštím zasedání

v červnu bude draft výročky SU.
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Výjezdko – přišel mail, bylo vyhlášeno i v této nešťastné době. Doufám, že budeme moci vyjet.

Hovořila jsem s majitelkou objektu v Josefově Dole, k potvrzení stačí týden. I Praha bude super –

Stromovka, projdeme se a vyvineme nějakou aktivitu. R. Kondáč s M. Andrýskem horlivě plánují

program a co se bude dít, kdyby to teď nevyšlo, tak bude v říjnu. To už musí být děj se co děj.

Legislativka – dořešovaly se věci okolo stanov. Jak zanikají a končí členství. Řeší se provozní věci.

Nic závažnějšího tu pro Vás nemám.

A. Brožová: PR – je vyhlášena grafická soutěž na trička. Všechny, co se zúčastní, bych chtěla

ocenit malým balíčkem. Schopných grafiků je hodně, tak by byla škoda je nevyužít. Dávám dokupy

dokument „Jak na to“ apod. když budete řešit PR v klubech, tak se klidne obraťte na mě.

M. Petráň: IT – vyřazují se síťové prvky na FIT. Pavel řeší, co se bude přebírat na koleje.

Mailman nechodil zhruba sedm dní, chytilo se to a nejspíše byla příčina na restartu VPS. Budeme

řešit s Pavlem aby se automaticky nahazovalo zpět.

Technická skupinka proběhla.

L. Novotný: RSS – v pátek bylo jednání s panem kvestorem ohledně Bubnu – domluvili L. Kulička

a J. Šebák. Stavba už je předána v dubnu příštího roku by mělo být hotovo, investice 1 000 000 Kč

v srpnu i včetně nábytku.

Instalace na Podolí – projekt na rekonstrukci bloku E, nakonec budou zahrnuty i místnosti SU.

R. Kondáč: HR – výjezdko – i Tomáš se podílel na programu, připravujeme školení, budou jak v

klasickém formátu, tak plánujeme i něco nového… Možná bude něco nového na HR skupince.

I. Dvořáková: Připomínám anketu na výběr tématu školení pro aktivní v SU ČVUT. Školení vybírají

kluci z programů několika sdružení.

R. Kondáč: Téma se vybere, a půjde anketa a více info.

I. Dvořáková: Abyste si vybrali, o co bude zájem a co vám sedne.

M. Andrýsek apeluje na výročky.
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5. Prezentace výročních zpráv klubů za rok 2020

I. Dvořáková: Kdo byste si to chtěl vzít jako první tak máte slovo.

D. Bureš (ISC): Já byl viceprezident, byl jen jiný prezident. Na začátku výroční zprávy máme kdo byl

členem. Káťa byla prezidentka, já byl viceprezident.

Dále máme zmíněno kolik bylo aktivních členu – těch bylo 30 a „budíků“ bylo cca 100.

Na začátku máme, kolik jsme toho chtěli udělat, jak jsme se připravovali na rok 2020 a jak, pak

přišla korona a všechno nám zhatila.

Dále ale máme aspoň akce, co proběhly jako Orientation week z letního a zimního semestru.

Jak funguje Buddy program. Popisujeme ISC language a jak fungoval… a ISC point a výlety do

přírody a do zahraničí, které proběhly před začátkem semestru. Dále aktivity na ledu ze začátku

roku 2020 a posledni ISC pro ISC. To je projekt o tom, kdy se starší členové tzn. „Alumni“ nás snaží

učit soft/hard skills. A nakonec máme popis problémů z roku 2020 – zápis zahraňáku na fakulty a

víza, v roce 2020 víza byla složitější. Kdy se to muselo řešit pomalu s každým do puntíku. To by za

mě bylo asi vše. Chcete se na něco zeptat?

L. Procházková (FIT++): V lednu proběhly volby do představenstva – představenstvo ve složení

Martin Pilný, Alča, Rado, Honza Pokorný a Jarda Kříž fungovalo až do ledna 2021, předsedou byl

Martin Pilný, a to až do prosince, kdy se vzdal postu předsedy. Navzdory koronakrizi se povedlo

nabrat nové členy a to hlavně v zimním semestru, kdy jsme oslovili, pravděpodobně díky

seznamováku, docela dost prváků. Podíl aktivních odhadujeme na 50–60 %, podle dat z let

minulých a účasti ve volbách.

Jinak jsme se podíleli na akcích fakulty, jako je například DOD.

Z vlastních akcí proběhl Hello FIT – úvod do studia, který organizoval Marcel spolu s Milanem a

Jardou, akce proběhla formou streamu loňského záznamu (děkujeme AVC ČVUT) s živým chatem.

Další akcí byly pak akce na fakultním discordu a to FIT Vánoce a FIT Párty, obou akcí se zúčastnilo

přes 100 lidí.

M. Klement (Engineers Prague): Jak tyhle dvě sezony probíhaly. Struktura spolku je členská

základna, Prezident, Viceprezident a 3 v představenstvu. Máme dost dobrovolníku na zápasy

apod. Struktura zápasů v sezóně je září – duben. Loňská skončila v dubnu - pěkné a velké zápasy,
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těšili se na play off a do Edenu, bylo prodáno 2,5 tis. lístků. Dá se mluvit i o štěstí, kdyby bylo o den

později, tak to nemáme vůbec. ULLH vyhlášeni jako vítězové. Byl i galavečer – Aleš a Mara skončili

hráčskou karieru, pokračují v představenstvu kubu. On-line prodej vstupenek od Any-GO.

Nová sezóna. Pouze 2 zápasy, pak se to stoplo a zahájila se okurková sezóna. Na FanShopu bylo

dost objednávek. Proběhla tradiční charitativní sbírka na konci Večírku. Pokud máte dotazy, rád

zodpovím, pokud ne, předávám slovo dál.

J. Bittman (Čajovna): Loňský rok, ač nebyl moc příznivý, protože jsme byli zavření, se toho událo

docela dost. Nábor nových členů. Kde jsme se zúčastnili Kampus Festu, kde jsme nabrali nováčky.

DnD vznikla skupinka – dost často se schází a hrají.

Čajomír – propagace

Čajovnická voda – půlka lidí odjela do Brna, půlka ne, stmelovačka pro nováčky a aktivní.

Dýmky na Kopci 2020 (5. ročník) proběhly i oproti restrikcím. Byl to spíš sraz dýmkařů – vyšlo to

dobře, všichni jsme si to užili.

Katana Matsuri – nabízely se čaje za Čajovnu. Celá akce byla super a všichni jsme si to užili.

Propagace díky FSP – rektorát přispěl nějaké peníze na propagaci, Dýmky na Kopci a podobně.

Koncem roku proběhly nové volby do představenstva. Po volbách do představenstva a změně

stanov – 3 zástupci kluby. Mistr čaje a Mistr dýmky. Představenstvo nabylo mandátu 1. 1. 2021

Začala rekonstrukce Čajovny.

J. Kosina (eFDrive): 95 členů ke konci roku. Představenstvo zůstalo stejné. Ponechány volby

kontaktně Jarní vyhlidky překazila korona. Léto – výlet do Tater. Tour de FD a seznameni s

prostředím.

Po zápisech se šlo na pivo. UZEL za velkého nervového vypětí proběhl kompletně – všichni byli

testováni. Pak se spadlo do onlinu, to nas paralyzovalo. Online dopravacky quiz a online DOD.

Vyhlidky na tento rok – plánuje se UZEL, nikdo nevi co bude za týden, natož za půl roku, pripravy

uz pomalu začaly. Má být za 2 týdny malý UZEL.

Spolupráce s ŘSD – setkani s různými osobnostmi – kdokoliv se může připojit.

V. Bohuněk (Silicon Hill): V rychlosti představím. Děkuji J. Rubášovi za zpracování výročky.

Zaznamenali jsme pokles o asi 1000 členů, naštěstí to nemělo vliv na počet aktivních členů. Volby
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do představenstva, poprvé se vynechala urnova část voleb. Volilo se pouze pomocí on-line

systému. Od 9. 1. 2021 nastoupil mandát po J. Rubášovi.

Činnosti v roce 2020:

Covid s EPC byl výbušný koktejl. EPC pořád není hotové, některé závady odstraňujeme ještě dnes.

Největší katastrofou byly vyplavené bloky a Školící centrum. Z velkých akcí minulý rok proběhl jen

InstallFest a to ještě v prezenční formě na FELu na Karlově náměstí.

V létě HR akce – Poznej Strahov, grilovačky. Letní tančírny jako náhrada za taneční lekce během

semestru.

This is Silicon Hill – on-line akce místo Akce Prvák. Živý stream z osmi lokací na Strahově zajistilo

AVC.SH.

Ke konci roku se pak za HR podařilo domluvit on-line semináře o vaření a hospodaření

s potravinami.

Sekce klubu:

Síť – Přechod na novou wiki.

Vzdělávání – dařilo se udržovat chodu některé akademie. U nás byla hlavní devízou možnost se

setkat. Tady čekáme, jak to půjde dál.

Silicon Gym – moc otevřeno nebylo, snažili jsme se otevřít, kdy to jenom šlo. Kluci se střídali a

fitko desinfikovali.

Projekty: Companie Monsilica – nový projekt zaměřený na LARP – musí se potkávat a trénovat

venku.

AVC.SH – Televize 9. patro, Kultura přežije.

M. Šťastný (+/-FEL): V představenstvu jsem byl já, Míša Makešová a Tomáš Pivoňka, Našim

dlouhodobým projektem je projekt Help!. Pomáhá novým studentům aby se. Teď byl Help! č. 3 o

tom, jak probíhají státnice a podobné zkušenosti.

Zeptej se studentů – akci podporuje fakulta, zveřejněno PR, pomoc prvákům

Novoroční večírek – na Bubenči

Prezentace klubu +/-FEL – bylo to punkové, asi 20 lidí, ale nějaké info se dozvěděli.

FEL Game party – pokus o speedrun Minecraftu.

Vánoční vzkazy studentům – vyučující nahráli motivační vzkazy studentům.

Po Covidu chceme obnovit pravidelné aktivity.
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6. Různé

P. Valach: Měli jsme GDPR skupinku. Proces o mazání už je v nějaké formě.

I. Dvořáková: Díky Pájo. Prosím, ještě někdo něco do bodu různé?

M. Andrýsek: Máme smlouvu s Lobkowiczem na sudy piva na akce (zatím 5+1 zdarma). Od

Lobkowicze odešel obchoďák pan Dedera a přešel do pivovaru Kácov. Vždycky s ním byla super

domluva, chtěl bych se ho zeptat, jestli by neměli nějakou podobnou nabídku jako tehdy

Lobkowicz, a poté to někde přehledně sjednotit, aby to bylo pro kluby dohledatelné. V případě

nějakých dotazů nebo návrhů se na mě určitě obraťte.

I. Dvořáková: Ještě někdo? Já bych na začátek chtěla připomenout, že pokud budou v klubu nějaké

problémy můžete se obrátit na SU právníka i na pí. Sojkovou, která sedí na B1 na Strahově.

Smlouva na čerpání z fondu projektu. Vybavíme kancelář pí. Sojkové – s Viktorem jsme na toto

téma otevřeli diskuzi.

I. Dvořáková: Připojím jinou žádost. Přebrala jsem archiv za posledních 10 let zpátky. Ráda bych

vás požádala o schválení čerpání na druhou archivační skříň.

V. Bohuněk: Na Strahově na bloku 7 je jedna archivační skříň SU.

I. Dvořáková: Tak to jsem nevěděla. My máme povinnost archivovat 10 let, personální věci jako

smlouvy a výplatní pásky se archivují 30 let. Třeba část půjde už zrušit a zredukovat. Díky za info.

Zdárně se dal dokupy článek do Pražské techniky, SU tam jsou věnovány dvě dvoustrany. Do

následujících čísel je domluvená i dvoustrana pro kluby. Jsem za to ráda a mám z toho radost.

Moc Vám děkuji, že jsme se tady mohli vidět a těším se, že se uvidíme příští měsíc.

Konec zasedání: 20:45

Zapisovatel: Martin Andrýsek

Ověřovatel: Ivana Dvořáková
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